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Terugkoppeling van de vergadering van de Auditcommissie op 20 september 2018 

 

Voorzitter    : Mart Brouwer de Koning  

Commissiegriffier   : Ronald Vennik  

 

Aanwezige commissieleden :  Corrie Konijn (Heiloo-2000), René van Splunteren  

            (VVD), Ko Hemminga (PvdA), Edith de Jong            

            (Gemeentebelangen Heiloo) 

 

Gasten    : geen 

Afwezig :  geen  

  

 

01. Agendavaststelling 

Conform. 

 

02. Inspreekrecht 

Er zijn geen insprekers. 

  

03a. Mededelingen door voorzitter/griffier 

Geen 

 

03b. Mededelingen door commissieleden 

Geen. 

 

03c. Toezeggingenlijst 

Geen aandachtspunten op dit moment. 

 

TER ADVISERING 

 

04 Benoemen leden Rekenkamercommissie BUCH 

 

Voorstel 
1. Mevrouw drs. J.M. de Groot, de heer mr. W.S. Zorg, de heer drs. F.C.A. van der Knaap en de 
heer mr. E.J. van den Brink te benoemen als externe leden van de gemeenschappelijke 
Rekenkamercommissie van de gemeenten Bergen, Uitgeest, Castricum en Heiloo, voor de periode 
tot 1 oktober 2023 (met de aantekening dat Heiloo voor een eerste termijn van drie jaar kiest). 
  

Bespreking commissie 
De commissie kan zich vinden in de voordracht. Er leven wel enkele procedurele vragen die door 
de griffier via het verslag beantwoord worden. Het betreft vragen over de beschikbaarheid van de 
CV’s en het aanleveren van een VOG door de kandidaten. 

 Het is niet toegestaan om de CV’s van de kandidaten te verspreiden. Deze liggen ter 
inzage bij de griffies. 

 In de wervingsprocedure is niet gesproken over een VOG. Deze is ook niet opgenomen in 
de advertentietekst. Daarom is het in deze fase niet meer mogelijk om daar om te vragen. 
Dit is wel een aandachtspunt voor de volgende keer. 

Mevrouw de Jong is geïnteresseerd in de voorselectie. Ze is benieuwd of de griffiers een eerste 
schifting verricht hebben en vraagt zich af of ze daar wel voor toegerust zijn. De griffiers hebben 
slechts de kandidaten gewogen op basis van het profiel. Alle CV’s zijn echter naar de commissie 
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doorgeleid. Zij hebben uiteindelijk bepaald welke kandidaten uitgenodigd moesten worden voor 
een gesprek. 
  
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 8 
oktober 2018 vooralsnog als hamerstuk. Zie verder bij punt 5. 
  

TER BESPREKING 

 

05 Uitbreiding samenstelling gemeenschappelijke Rekenkamercommissie BUCH 

 

Bespreking/standpunt commissie 

De raad van Heiloo heeft op 2 juli jl. de “Verordening op de gemeenschappelijke 

rekenkamercommissie BUCH 2018-2023” geamendeerd vastgesteld. Het amendement betrof de 

eerste zittingstermijn. In Heiloo had men een voorkeur voor een eerste termijn van drie jaar i.p.v. 

vijf  jaar. Bergen en Castricum hebben wel ingestemd met het oorspronkelijke raadsvoorstel. In 

Uitgeest vindt besluitvorming op 27 september a.s. plaats. 

N.a.v. het besluit in Uitgeest zal de griffier in overleg treden met de leden van de auditcommissie 

over de te volgen lijn. Als Uitgeest ook besluit tot een eerste termijn van vijf jaar dan lijkt  het 

wenselijk om de raad op 8 oktober voor te stellen het geamendeerde besluit in te trekken.  

 

06 Terugkoppeling selectiecommissie vacatures Rekenkamercommissie BUCH 

Mevrouw Konijn geeft een terugkoppeling over het wervings- en selectieproces zoals dat reeds 

voor de zomer is aangevangen. Eén benoembare kandidaat heeft zich teruggetrokken. 

Gesprekken na de zomer hebben alsnog een goede derde kandidaat opgeleverd. De 

selectiecommissie is tevreden met de uitkomst. 

Streven is om de te benoemen leden op 8 oktober te beëdigen tijdens de raadsvergadering in 

Heiloo(“laatste in de rij”). Daarmee wordt wel afgeweken  van de regel dat beëdiging in de 

penvoerende gemeente(Bergen) plaats vindt. Het opvolgen van die regel zou echter beteken dat 

beëdiging pas mogelijk is op 1 november 2018.  

 
07 Informatie-uitwisseling commissieleden 

De heer Hemminga vraagt zich af of er nog informatie komt over de effecten van de september 

circulaire op het financiële meerjarenperspectief. Een aantal leden gaan er vanuit dat de impact in 

ieder geval duidelijk is bij aanvang van de begrotingsbehandeling. 

 

 

 

 


